

TO WHOM IT MAY CONCERN

Seite / Page 1 / 1

Datum / Date
28.08.2019

EG-KONFORMITÄSERKLÄRUNG EC-DECLARATION OF CONFORMITY

Wir erklären hiermit, dass unsere nachstehend beschriebene PSA der Kategorie 2
Herewith we declare, that the here under stated PPE of category 2

EXTRICATION 2090W (1083107)

übereinstimmt mit allen Bestimmungen der Verordnung 2016/425/EU (PSA)
und der Richtlinie 2001/95/EG (allgemeine Produktsicherheit).
*Complies with all provisions of Regulations 216/425/EU (PPE)
and Directive 2001/95/EC (general product safety).*

Die Schutzhandschuhe entsprechen den Spezifikationen der harmonisierten Norm EN 388:2016, sind der
PSA Kategorie 2 zugeordnet, und unterliegen dem geforderten Konformitätsbewertungsverfahren.
*The protective gloves comply with the specifications of the harmonized standard EN 388:2016, are
assigned to PPE category 2, and are subject to the required conformity assessment procedure.*

Die PSA wurde entsprechend der EN 388:2016 getestet durch West Yorkshire Materials Testing Service.
The PPE has been tested according to EN 388:2016 through West Yorkshire Materials Testing Service.

Baumusterbescheinigung:
Examination certificate: EU107564-01

**WEBER-HYDRAULIK GMBH
AUSTRIA**


i.V. Patrick Allinger
Product Manager


i.A. Josef Eder
Head of Design Department